
v obci Železná

Bezpečnostní
rizika

Sousedská železná

 
 

Dotazníkové šetření v rámci projektu
Společně za lepší místo k životu



Otázky

Máte pocit, že je vše v obci co se týče
bezpečnosti správně?
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Uvítali byste v obci radar, který by posílal
pokuty za rychlost?

Máte pocit, že by chodník na konci obce
směr Beroun od posledního domu ke
křižovatce k poli zvýšil bezpečnost?

Uvítali byste v obci někde zpomalovací
prahy? Pokud ano, tak kde?

Uvítali byste modernizaci SDH Železná a
obnovení výjezdové jednotky?

06
Uvítali byste vytvoření zábradlí u spodní
vodní nádrže, aby zde děti mohly
bezpečně krmit ryby?
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Uvítali byste v obci radar, který by
posílal pokuty za rychlost?
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Máte pocit, že je vše v obci co se týče
bezpečnosti správně?
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Máte pocit, že by chodník na konci
obce směr Beroun od posledního
domu ke křižovatce k poli zvýšil
bezpečnost?

Uvítali byste modernizaci SDH Železná
a obnovení výjezdové jednotky?
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Uvítali byste v obci někde
zpomalovací prahy? Pokud ano, tak
kde?

Uvítali byste vytvoření zábradlí u spodní
vodní nádrže, aby zde děti mohly
bezpečně krmit ryby?

#5 #6
Před přechodem
U bytovek
Když už, tak před přechodem na návsi
Na navsi a na prasne cestě u husaku
Ne, ale pokud z nejakeho duvodu nelze udelat
chodnik na vyjezdu z obce smer Beroun, tak
bychom uvitali misto te krizovatky za znackou
kulatak.
Ne
Před školkou. Před křižovatkou u hasičárny
Ne
Ano u obecní školky
Na navsi, a na ceste podel pole k bytovkam
ne



Je potreba na hlavní silnici ještě jeden přechod. Ke stávajícímu se
dostává po pravé straně (směr kladno) pres zůžené místo, auta tam
jezdí neúměrnou rychlostí a s dětma je to velice nebezpečné.
Nejlépe přechod někde kolem čísla 86, před nebo za křižovatkou s
nespevnenejma cestama
Arogantně se chovající výrůstci, jezdící nebezpečným způsobem na
kole po obci a ohrožující tím jak sebe, tak ostatní. Dále bezohlední
řidiči, nedodržující rychlost "Zóna 30"po celé obci a tím zvedající se
prach na nezpevněných komunikacích. A nejde jen o DPD, PPL,
Rohlík, Košík, apod . I někteří naši občané jsou bezohlední. A nějaké
dodržování pravidla přednosti zprava??? Raději to nebudu
komentovat.....

Další návrhy
respondentů



Osobne si myslim ze bezpecnost je v pohode ...jen vozy co se motaji po
obci jezdi rychle, a no e prichozi vy si meli uvedomit,ze naves neni na
venceni jejich psu a meli by po sobe jejich hovna uklizet! Se psem se
chodi do lesa ne do parku tady nejste v Praze! Nikdy tu s psima hovnama
problem.nebyl az s nove prichozimi!
Hlavne ten vjezd do obce ze smeru od Berouna.
Nejvíce mě trápí chodnik na konci obce. Z obou stran. I k polňačce na
Přílepy.
Nic
Zvýšit bezpečnost u přechodu pro chodce mezi zastávkami.lepe označit
třeba oranžovým Semaforem
V obci sem se narodila,nežiji v ni rok s cestou a nikdy jsme zadne
nebezpeci neresili..tomu se rika zivot na vesnici. NAŠE vesnice je v
poradku jak je!!!!

Další návrhy
respondentů



Na FB skupině proběhla diskuze k

tomuto tématu, kde byla patrná

odevzdanost až neochota občanů

nad možnými změnami.

Negativa

Otázky do dotazníku byly vybrány na základě osobních
diskuzí s místními během celého předchozího roku.
Následně probíhala diskuse i na prvním setkání v rámci
projektu Společně za lepší místo k životu. Počet unikátních
anonymních odpovědí je 18. Sběr dat probíhá i nadále.

Pouze minimum lidí má pocit, že je

vše v obci s bezpečností špatně.

Povedlo se spustit dialog mezi

občany ohledně tématu

bezpečnosti.

Pozitiva

Shrnutí výsledků


